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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 15. september 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
216 alm. del, stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF), som jeg hermed 
skal besvare.

Spørgsmål 216:

"Hvor meget affald er der forbrændt i de store kraft-varme-anlæg, siden der blev 
åbnet for denne mulighed?"

Svar:

De centrale kraftvarmeværker fik med energiaftalen i 2008 mulighed for at medfor-
brænde affald. Med baggrund heri gennemførte DONG en række fyringsforsøg med 
få tusinde ton erhvervsaffald på Esbjergværket, men har efterfølgende meddelt, at 
DONG indstiller aktiviteterne vedrørende medforbrænding.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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